
De MR van de Startbaan heeft vergaderd op 19-1-2021.  
 
Uiteraard werd eerst de situatie rondom Corona besproken. Alle MR-leden hebben hun 
ervaringen met het thuisonderwijs in deze 2e lockdown gedeeld. De ouders lieten weten erg 
tevreden te zijn met de vele contactmomenten tussen leerkrachten en leerlingen, een grote 
verbetering ten opzichte van de 1e lockdown.  
De kinderen zijn langer en gestructureerder met hun schoolwerk bezig. Erg knap hoe de 
leerkrachten de kinderen gemotiveerd en betrokken houden! 
Daarnaast werd gesproken over communicatie vanuit de Startbaan naar ouders, zo komt er 
mogelijk een andere schoolapp. Ook is de begroting van de Startbaan besproken en is er 
vooruitgekeken naar het schoolplan.  
Helaas ging het bezoek van de kinder MR niet door tijdens deze vergadering, maar we kijken 
er naar uit om ze in de volgende vergadering alsnog te ontvangen! 
 


